

安溪會館

SINGAPORE ANN KWAY ASSOCIATION

265-C NEW BRIDGE ROAD, SINGAPORE 088745 TEL: 6223 5915 / 6223 9092 FAX: 6223 0453

EMAIL: annkway@singnet.com.sg WEBSITE: www.annkway.org

助学金申请条例

- 1. 本助学金之设立,旨在帮助家境清寒,而有志向学之会员或会员子女继续升学。
- 2. 申请者的家庭经济状况须符合以下准则:
 - (i) 每月家庭总收入未超出\$4,000.00,或
 - (ii) 人均月收入未超出\$1,800.00

申请者家长应呈上薪金收入表或所得税证明书,退休者则免。以上的收入金额都以未扣除公积金前为准。

- 3. 助学金之来源,由教育慈善金集项下拨充之。
- 4. 助学金之款额如下:

A)	大学	不受限	每名	\$2,	400.00
B)	理工学院	10名	每名	\$1	, 100.00
C)	初级学院	10名	每名	\$	900.00
D)	工艺教育学院	10名	每名	\$	850.00
E)	中学	10名	每名	\$	750.00
F)	小学(一年级至六年级)	10 名	每名	\$	550.00

- 注:大学助学金只供修读普通学士学位或荣誉学士学位的在籍大学生申请。
- 5. 凡本会馆会员或会员之子女在**本国**各大学、理工学院、初级学院、工艺教育学院 或中、小学肄业者,符合规定标准者,均可申请本助学金。
- 6. 申请者成绩规定如下:
 - A) 大学及理工学院,应修足其规定分数。
 - B) 初级学院应达到2科主修2科副修及格。
 - C) 工艺教育学院成绩须及格。
 - D) 中学成绩须及格(包括华文、英文及数学)。
 - E) 小学成绩须及格。
 - F) 申请者须操行优良。

- 7. 除了小学一年级以外,申请上述助学金是根据申请时上一个学年成绩为审查标准。
- 8. 申请者须填具本会馆规定之助学金申请书,并附上由校方签证之年终成绩复印本,由文教股开会评定之,文教小组有权力作最后决定。
- 9. 16 岁及以上的申请者在递交奖学金申请书后,即表示同意加入新加坡安溪会馆青年团,并同意接收与青年活动相关的联系通知。
- 10. 助学金得奖者必须亲自出席颁奖典礼,而缺席补领者必须有充足的理由及证明, 否则奖金将被取消。
- 11. 本条例如有未尽善处, 文教股可开会加以增删修改, 然后提交执监委员联席会议核准施行。

本条例经在 27/6/2004 教育小组通过。

本条例修改日期: 2/7/2006, 7/1/2007, 5/8/2007, 7/1/2008, 4/12/2011, 1/9/2013, 31/1/2016, 20/3/2022, 28/4/2024。

TEL: 6223 5915 / 6223 9092 FAX: 6223 0453
EMAIL: annkway@singnet.com.sg WEBSITE: www.annkway.org

BURSARY – Rules and Regulations

- 1. The purpose of establishing this bursary is to assist financially disadvantaged members or their children who are motivated to pursue further education.
- 2. The applicant's family's financial condition must meet the following criteria:
 - (i) Total monthly household income does not exceed \$4,000.00, or
 - (ii) Monthly per capita income does not exceed \$1,800.00

Except for those who have retired, applicants must submit their or their parents' salary slip(s) or income tax statement(s). The above-mentioned income amount is gross income before CPF deductions.

- 3. The bursary is funded by the Association's Education Charity Fund.
- 4. The bursary amount available for each category is as follows:

Education Level	Quota	Amount per Recipient
University	Unlimited	\$2,400.00
Polytechnic	10	\$1,100.00
Junior College	10	\$900.00
Institute of Technical Education (ITE)	10	\$850.00
Secondary School	10	\$750.00
Primary School (P1 – P6)	10	\$550.00

Note: University bursaries are only available to full-time students pursuing a bachelor's degree.

- 5. Members of the association or their children who are studying in local universities, polytechnics, junior colleges, ITEs, or primary and secondary schools who meet the abovementioned criteria may apply for the bursary.
- 6. Academic Requirements for Applicants:
 - University and Polytechnic: Must meet the required GPA score/credits.
 - Junior College: Must pass at least 2 major and 2 minor subjects.
 - ITE: Must have passed the exams.
 - **Secondary School**: Must have passed the exams, including the exams for Chinese, English, and Mathematics.
 - **Primary School**: Must have passed the exams.
 - Applicants must have good conduct.
- 7. Except for Primary 1 students, bursary application is evaluated based on academic results from the previous academic year.
- 8. Applicants must complete the Association's bursary application form and attach a copy of the year-end academic transcript endorsed by the school. The Cultural and Education Committee will review and assess the applications. The Committee's decision is final.
- 9. By the submission of the bursary application form, applicants above 16 years old consent to be part of Singapore Ann Kway Association's Youth Group, and consent to be contacted for youth activities.
- 10. Bursary recipients must attend the award ceremony in person. Failure to attend the ceremony without a valid reason (supported by valid documentation) will result in the bursary being revoked.
- 11. Any aspects not covered in these regulations may be revised or amended by the Cultural and Education Committee and submit to the Executive Committee for approval.

Approved by the Education Subcommittee on: 27 June 2004

Amendment Dates: 2 July 2006, 7 January 2007, 5 August 2007, 7 January 2008, 4 December 2011, 1 September 2013, 31 January 2016, 20 March 2022, 28 April 2024.